

نسخة محدثة (تعديل بسيط)
Updated copy (Minor change)

السادة أولياء الأمور الكرام،

ترحب إدارة المدرسة الابتدائية بأولياء الأمور الكرام في الحصص الإرشادية عبر برنامج زووم Zoom خلال الأيام والأوقات التالية:

الحصص الإرشادية لأولياء الأمور:

اليوم	التاريخ	التوقيت	الصف	رابط زووم
الاثنين	30 أغسطس	09:00 - 10:00 am	الأول	رابط الحصص الإرشادية عبر زووم
		01:00 - 02:00 pm	الثاني	
الثلاثاء	31 أغسطس	09:00- 10:00 am	Grade 3	
		10:30- 11:30 am	Grade 4	
		12:00- 01:00 pm	Grade 5	

- تتضمن الحصص الإرشادية معلومات عن البرنامج التعليمي المعتمد خلال هذا العام الدراسي، وأفضل السبل لدعم الأبناء خلال هذا العام، بالإضافة إلى إفراح المجال للإجابة على أسئلتكم واستفساراتكم.
- بالإضافة إلى الحصص الإرشادية، يقدم مركز التعليم والتعلم في مدرسة البيان، نظرة عامة حول منصة سيسو خلال الأيام التالية، وذلك لمن يرغب في الحضور من أولياء الأمور (التلاميذ المستجدين/المستمرين).

نظرة عامة حول منصة سيسو:

اليوم	التاريخ	التوقيت	اللغة	رابط زووم
الأربعاء	1 سبتمبر	01:00 - 02:00 pm	العربية	Zoom link
		02:00 - 03:00 pm	الإنجليزية	Zoom link
الخميس	2 سبتمبر	01:00 - 02:00 pm	الإنجليزية	Zoom link
		02:00 - 03:00 pm	العربية	Zoom link

- سيتم إرسال جميع الحسابات الخاصة بالمنصات المعتمدة في مطلع الأسبوع القادم للتلاميذ المستجدين. أما بالنسبة للتلاميذ المستمرين، في حال حاجتكم إلى مساعدة، يمكنكم التواصل مع إدارة ETM من خلال البريد الإلكتروني:

fouad.elchmouri@fawsec.com.kw
rana.alkhateeb@fawsec.com.kw

نأمل أن يتمكن الجميع من حضور الجلسات خلال هذه الأوقات. نتطلع إلى العمل يداً بيد خلال هذا العام الدراسي لما فيه مصلحة الأبناء.

مع التحية،
ندى درويش
مديرة المرحلة الابتدائية

Dear Parents,

The Elementary School administration wishes to extend a warm welcome to parents for the below listed Orientation Sessions (via Zoom):

Parents' Orientation:

Day	Date	Time	Grade	Zoom link
Monday	30 th August	09:00 - 10:00 am	Grade 1	Parents’ Orientation Zoom link
		01:00 - 02:00 pm	Grade 2	
Tuesday	31 st August	09:00- 10:00 am	Grade 3	
		10:30- 11:30 am	Grade 4	
		12:00- 01:00 pm	Grade 5	

- These sessions will outline the ES learning program for this school year, how best to support your child, and will additionally provide a platform to ask any questions that you may have.
- In addition to these Orientation sessions, the BBS Learning and Teaching Centre will be offering Seesaw overview sessions on the following dates for those parents interested (new/returning students).

Seesaw overview sessions:

Day	Date	Time	Language	Zoom link
Wednesday	1 st September	01:00 - 02:00 pm	Arabic	Zoom link
		02:00 - 03:00 pm	English	Zoom link
Thursday	2 nd September	01:00 - 02:00 pm	English	Zoom link
		02:00 - 03:00 pm	Arabic	Zoom link

- For new students, the necessary credentials for all implemented portals will be emailed to parents early next week. If your child is a returning student and you require assistance with portal credentials, you may contact the ETM Department via email:
fouad.elchmouri@fawsec.com.kw
rana.alkhateeb@fawsec.com.kw

We hope that you are able to join us during these times, and we look forward to working tighter for the best interest of your child for another school year.

Regards,

Nada Darwiche

Elementary School Principal